
 Protokoll från styrelsemöte i Botkyrka Ridsällskap 
 

Tid Tisdagen den 12 september 2023 kl.19.00 
Plats Vita Villan, Skrävsta Gård 
  
Närvarande Christer Silver Holmberg, Ordförande 

Kerstin Karlsson, Vice ordförande  
Kerstin Ångman, Ledamot, sekreterare 
Siw Andersson, Ledamot,  
Amanda Emanuelsson, Ledamot, sammankallande i TK 
Åsa Edell, Ledamot  
Lotta Gill, 1:a suppleant 
Sofia Törnqvist, 2:a suppleant 
Ulf Gunninger, 3:e suppleant, deltog från 20.10 
Ella Sennerö, BRUSS suppleant 
Linda Holmqvist , Verksamhetschef, adjungerad 
 

  
Frånvarande Mischa Johansson, 4:e suppleant  

Sandra Niva Kjellvinger, BRUSS-ledamot  
 

23074 Mötets öppnande 
Ordförande Christer Silver Holmberg förklarar mötet öppnat klockan 19.10. 

23075 Dagordningens fastställande 
Dagordningen fastställdes 

23076 Val av justeringsperson 
Styrelsen beslutar att utse Kerstin Karlsson till justeringsperson.  

23077 Föregående protokoll 
Förklarades justerat och lades till handlingarna.                                                                                                                                  

22078 Skrivelser 
a) 

 

23079 Rapporter 

a) TK 

Amanda rapporterade 
Fälttävlan avlöpte väl. Inga stora olyckor inträffade. Mycket beröm från ryttare och den 
tekniska delegaten har framkommit. Ett möte med ansvariga för olika tävlingsdelar 
planeras för att utvärdera tävlingen  

Styrelsen diskuterade de stora ideella insatserna som krävs för att genomföra Fälttävlan. 
Några få som har tagit på sig ansvar för planering och genomförande får en alltför tung 
arbetsbörda. Det är inte rimligt att behöva avsätta veckor med semester för detta. TK ska 
diskutera frågan vidare. 



Den 17/9 är en Pay & Ride planerad . 

Den 30/9-1/10 är en dressyrtävling med allsvenskan div.2  inplanerad. 
 

b) BRUS 

Ella rapporterade 
BRUS var positiva till Taco lunchen tillsammans med BRS styrelse. 

Stort intresse anmält till skötarkursen. 

Ett kalendarium för höstens aktiviteter har gjorts. ”Fångarna på Skrefsta” är en av 
aktiviteterna.  

Genomförande av övernattningar har diskuterats. 

Luciashowen planeras den 10/12. Nytt datum för Pay & Jump som planerats samma 
datum behöver bestämmas. TK är informerade.  

c) Verksamhetsrapport 

Linda rapporterade 
 
Fyllnadsgraden i grupperna ser bra ut.  

Höstlovsaktiviterna är anslagna och öppnas för anmälan i början av oktober. 

Infoveckan gick bra, ganska många besökte oss under kvällarna. 

Jurand är på gång in i verksamheten. Uno är behandlad igen. Weneda är under 
igångsättning. Prixie följer sin rehab plan och blir bättre och bättre 

Dagvattenbrunnarna på stallplan är urspolade och en ny pump är installerad i stora 
avloppsbrunnen vid utebanan. 

Klubbkläder från Hööks är beställda. Försäljningsdagar kommer annonseras på hemsidan. 
 

d) Ekonomi 
Resultatet följer budget. Likviditeten är sämre än förra året på grund av stora 
investeringar. 

e) Verkställande utskott (VU)  
VU hade inget att rapportera. 

f) Personalutskott (PU)  
PU hade inget att rapportera. 

g) Kommunrelationer  
Återkoppling angående hyresavtalet inväntas. 

h) Inträffade olyckor eller tillbud  
 

23080 

 

Ideella timmar 

Tydlighet hur man tillgodoräknar sig ideella timmar efterfrågas. Sofia kollar policyn( P705) 
angående ideella timmar till nästa möte. 

Frågeställning angående försäljning av ideella timmar diskuterades.  
Kerstin K har kollat med Skatteverket vad som gäller skattetekniskt. Den som betalar till 



privatperson behöver inte uppge summor i deklarationen som är under 1000 kr per år. 
Ansvaret att deklarera inkomst ligger på den som tar emot betalningen. 

Sofia återkopplar till den som ställde frågan.  

23081 Ungdomsfonden 

Styrelsen har beslutat per capsulam att 500 kr per elev som tävlar i ponnycuperna för BRS 
uttas från Ungdomsfonden. 

23082 Genomgång och uppdatering av åtgärdslistan 

23083 Utvärdering av mötet 

23084 Nästa möte 
Onsdagen den 11 oktober 2023. Linda fixar fika. 

23085 Avslutning 
Ordföranden avslutade mötet kl.20.55 

 

Skrävsta 2023-09-12 

 

 

Kerstin Ångman Christer Silver Holmberg Kerstin Karlsson 
Sekreterare Ordförande Justeringsperson 

 

 

 

 

 


